
 

Výbor mestskej časti č.: 2     STARÉ   MESTO 

Predseda VMČ:   Ing. Erik Král 
Sekretárky VMČ:   Mgr. Diana Dojčanová, JUDr. Michaela Strapková 

 

Zápisnica  
zo schôdze Výboru mestskej časti č. 2, ktorá sa konala dňa 25.02.2019 s týmto programom: 

 

Program: 

Bod 1/    

Diskusia: Politika parkovania v meste Nitra.  

 

Bod 2/  Žiadosti o stanovisko a odpovede:  
2.1 Žiadosť o vyjadrenie k zriadeniu vecného bremena, SALS, spol. s r. o..  

2.2 Žiadosť o vydanie stanoviska k žiadosti p. Jána Kulicha k zmene nájomcu v nájomnej zmluve                               

na pozemok pod garážou na Chalupkovej ulici. 

2.3 Žiadosť o vyjadrenie k prenájmu pre Martinu Mackovú.  

2.4 Žiadosť o opravu výbočiska MHD na ulici Hollého. 

2.5 Žiadosť o prejednanie parkovania na ulici Krčméryho a vydanie záväzného stanoviska. 

2.6 Zaslanie informácie súvisiacu s výrubom drevín o prebiehajúcom správnom konaní vo veci vydania 

súhlasu na výrub drevín. 

2.7 Opätovná realizácia verejného osvetlenia. 

2.8 Žiadosť Miloša Tužáka na Kasalovej ulici. 

2.9 Žiadosť o prerokovanie Harmonogramu jarného upratovania. 

2.10  Odpoveď - Červený kríž 

2.11 Odpoveď – priechod pre chodcov – nasvetlenie 

2.12  Odpoveď – Richter Peregríni 
 

Bod 3/ Rôzne 

 

 Zasadnutie otvoril predseda VMČ Ing. Erik Král, ktorý privítal členov výboru a oboznámil ich 

s programom rokovania. Prítomní členovia VMČ súhlasili s navrhnutým programom.  

 

Na zasadnutí sa zúčastnilo 12 členov /priložená je prezenčná listina s vlastnoručnými podpismi/.  

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 

Prizvaní:  podľa prezenčnej listiny 

 

K bodu 1/ 

Politika parkovania v meste Nitra.  

 

Predstúpila p. Hefková: Regulácia statickej dopravy v meste sa naposledy riešila v roku 2016-2017 a sme 

len na začiatku. 

p. Stoklasa: Mali by sme získať prehľad cenovej politiky za predošlé roky, navýšiť ceny za parkovanie.  

p. Hefková: Sme len na začiatku, v rokoch 2016-2017 prebehla príprava týkajúca sa parkovania, ako 

posledný materiál k parkovacej politike. Je potrebné začať od začiatku s celou parkovacou politikou 

a formulovať vôbec začiatočnú fázu, máme plán mobility z predošlého obdobia, čo nám pomôže odraziť sa. 

Dopravný model statickej dopravy má byť predložený vo štvrtok. Situáciu postupne riešime. Vie si staré 

mesto predstaviť pilotnú časť, rezidenčné parkovanie? 

p. Branikovičová: Na predmostí, konkrétne Mostná ulica, funguje rezidenčné parkovanie. Má to len a len 

pozitíva, rezidenčné parkovanie funguje. Máme kartičky a vždy zaparkujeme.  

p. Dulíková: Pridávam sa k tomuto názoru na rezidenčné parkovanie, stále máme voľné parkovanie 

rezidenčný systém je dobrý. 

p. Stoklasa: Problém bude hlavne na Klokočine a Chrenovej, problém pri rezidenčnom parkovaní môže 

nastať najmä pri počte vydaných kariet, treba si na to dávať pozor.  



p. Olajoš: Rezidenčný systém u nám nefunguje, som veľký odporca tohto systému. Navrhujem nadviazať 

kontakt s dopravným inšpektorátom.  

p. Hefková: Je potrebné zozbierať potrebné dáta a spojiť sa s dopravákmi, samozrejme.  

p. Čentéš: Chodíme kontrolovať sťažnosti súvisiace s parkovaním, samozrejme v celej Nitre nielen v Starom 

Meste. Otázka je či mesto má vôbec právo obmedzovať parkovanie takým spôsobom ako uvádzate. 

p. Hefková: P. Čentéš, koľko % sťažností mávate asi odhadom na parkovanie? 

p. Čentéš: Chodíme riešiť celé mesto, nedá sa to % vyčísliť, celé mesto je zasypané problémami tohto typu.  

p. Stoklasa: Je potrebná k tejto problematike aj prítomnosť prednostu, toto je problém MsÚ NR, kde si vie 

ktokoľvek vybaviť kartičku, príjmy mesta by mohli byť násobné inou politikou. 

p. Hefková: Súhlasím s prerokovaním parkovania. Mesto funguje v operatíve, rieši sa koncepcia tohto. Treba 

posilniť aj MHD, snažíme sa prepojiť dopravné politiky a riešiť to interdisciplinárne.  

p. Rehák: Z Pároviec by mali odísť vodiči dodávok, niekde na prázdne parkoviská v meste. 

p. Mezei: Toto rieši rezidentné parkovanie, vytlačí takýchto ľudí s parkovaním ďalej von z mesta. 

p. Stoklasa: Mali by sme sa možno inšpirovať Mestom Trenčín. 

p. Hefková: Nedá sa úplne všetko okopírovať na 100 %, vziať si inšpiráciu, aj to je cesta. 

 

p. Hefková prezentovala následne realizáciu cesty  (prechodu, ostrovčeka a pod.) „POLYGON“ vo forme 

prezentácie.  

 

p. Vančo: 6 rokov čakáme a tlačíme tento prechod smerom na Polygon. Podporme tento návrh. 

p. Hetényi: Podporujem tento návrh. 

p. Král: Koľko to bude stáť celé? 

p. Hefková: Priorizovať je potrebné tento návrh na investičných akciách. 

 

P. Hefková vyzvala v rámci tejto diskusie členov VMČ č. 2 Staré Mesto, aby vyjadrili svoj názor na takto 

realizovaný návrh prechodu „POLYGON“.  

 

Uznesenie č. 15/2019 

VMČ č. 2 Staré Mesto 

s ú h l a s í s prezentovaným návrhom prechodu „POLYGON“. 

 

Hlasovanie č. : 1 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

Uznesenie bolo schválené. 

 

Ďalej prebiehala diskusia s p. Čentéšom, p. predseda Král dal slovom p. Čentéšovi. 

p. Čentéš: Máme problémy s kapacitou, kopia sa nám sťažnosti. Máme veľa veľkých prichádzajúcich akcií 

ako je hokej, futbal, fašiangový sprievod a podobne. Parkovanie riešime, robíme soboty aj nedele, ľudia 

robia jednoducho bez prestávok. 

p. Vančo: aké je fungovanie MsP NR? Máte informácie o ľuďoch v pracovnom pomere, čo reálne roba? 

Mnohokrát stretávam policajtov prechádzať sa. Verím že Vás ľudia zaťažujú, myslím, že možno keby 

niektoré veci robíte inak, MsP sa dá využiť efektívnejšie. Mám na mysli najmä efektívnosť nasadenia 

hliadok, spôsob podania správ. 

p. Čentéš: MsP nie je produkt, ktorý sa bežne predáva. MsP má status, vôbec prítomnosť policajtov 

zabezpečuje bezpečnosť, prítomnosť hliadok rovnako zaručuje bezpečnosť. Po ukončení služby sa vždy 

píše záznam zo dňa.  

p. Vančo: Môžu poslanci nahliadnuť do takýchto záznamov? 

p. Čentéš: Treba to riešiť s náčelníkom, určite nemôžeme poskytnúť všetky údaje súvisiace s ochranou 

osobných údajov.  

p. Stoklasa: Sme dramaticky poddimenzovaní, platy vôbec nie sú v radoch policajtov lukratívne. Poslanci 

by sa mali zamyslieť ako pomôcť. 

p. Mezei: Plzeň má 4x viac zamestnancov na MsP ako Nitra. Vidím policajtov často hliadkovať, chcel by 

som ich týmto podržať, pretože ich často vídavam, ale je potrebné navýšiť počet ľudí. 



p. Janček: Má MsP v autách GPS? 

p. Čentéš: Nemáme GPS, robíme kontrolu aj na pešo. 

p. Branikovičová: Podľa mňa by boli efektívne aj GPS pre peších policajtov a mali by sme jednoznačne 

zatraktívniť prácu v MsP, aby sa hlásili mladí ľudia. 

p. Janček: Keby tu sedel pán prednosta. 

 

VMČ č.2 Staré Mesto na základe vyššie uvedenej diskusie ukončilo debatu hlasovaním o nižšie uvedenom. 

 

Uznesenie č. 16/2019 

VMČ č. 2 Staré Mesto o d p o r ú č a Mestskému zastupiteľstvu Mesta Nitry a primátorovi Mesta Nitry 

zaoberať sa koncepciou personálneho navýšenia osôb v radoch MsP NR a navrhuje zaoberať sa zvýšením 

možnosti mzdového ohodnotenia. 

 

Hlasovanie č. : 2 

Za: 12 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

Po diskusii odišiel p. Čentéš a p. Hefková. P. Roman Ágh a p. Oliver Pravda sa ospravedlnili a po diskusií 

odišli.   

 

Zasadnutie riadne ďalej pokračovalo v počte zúčastnených 10 členov a prebiehalo prerokovanie materiálov 

VMČ č. 2 – Staré Mesto zo dňa 11.02.2019. 

 

2.1 Žiadosť o vyjadrenie k zriadeniu vecného bremena, SALS, spol. s r. o..  

 

Predstúpila p. Dulíková, ktorá zhrnula a vysvetlila pre a proti z jej uhla pohľadu v danej veci. Územné 

rozhodnutie má platnosť dva roky. Možno sú tam zmeny, o ktorých ani nevieme.  

 

Dôvodom pre rozhodnutie VMČ č. 2 Staré Mesto je stanovisko ÚHA MsÚ NR. VMČ č. 2 Staré Mesto sa 

stotožňuje so stanoviskom ÚHA MsÚ NR. 

 

Uznesenie č. 17/2019 

VMČ č. 2 Staré Mesto p r e r o k o v a l žiadosť o vyjadrenie k zriadeniu vecného bremena.  

VMČ č. 2 Staré mesto n e s ú h l a s í so zriadením vecného bremena.  

 

Hlasovanie č. : 3 

Za: 9 

Proti:0 

Zdržal sa: 1 

Uznesenie bolo schválené. 
 
2.2 Žiadosť o vydanie stanoviska k žiadosti p. Jána Kulicha k zmene nájomcu v nájomnej zmluve na 

pozemok pod garážou na Chalupkovej ulici. 

 

Dôvodom pre rozhodnutie VMČ č. 2 Staré Mesto bolo stotožnenie sa s názorom ÚHA MsÚ NR a VMČ č. 

2 Staré Mesto berie na vedomie vyjadrenie Odboru majetku MsÚ NR. 

 

Uznesenie č. 18/2019 

VMČ č. 2 Staré Mesto p r e r o k o v a l žiadosť o vydanie stanoviska k žiadosti p. Jána Kulicha k zmene 

nájomcu v nájomnej zmluve na pozemok pod garážou na Chalupkovej ulici. 

VMČ č. 2 Staré Mesto n e s ú h l a s í s vyhovením žiadosti. 

 

 



Hlasovanie č. : 4 

Za: 10 

Proti:0 

Zdržal sa:0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

2.3   Žiadosť o vyjadrenie k prenájmu pre Martinu Mackovú. 

 

VMČ č. 2 Staré Mesto trvá na svojom stanovisku z roku 2018. 

 

Uznesenie č. 19/2019 

VMČ č. 2 Staré Mesto p r e r o k o v a l žiadosť o vyjadrenie k prenájmu pre Martinu Mackovú. 

VMČ č. 2 Staré Mesto n e s ú h l a s í s prenájmom. 

 

Hlasovanie č. : 5 

Za:10 

Proti:0 

Zdržal sa:0 

Uznesenie bolo schválené. 
 

2.4 Žiadosť o opravu výbočiska MHD na ulici Hollého. 

 

Uznesenie č. 20/2019 

VMČ č.2 Staré Mesto p r e r o k o v a l žiadosť o opravu výbočiska MHD na Hollého ulici. 

VMČ č. 2 Staré Mesto berie na vedomie ocenenie predpokladaného nákladu a VMČ č. 2 Staré Mesto ž i a d 

a o vytvorenie štúdie realizovateľnosti „BUS PRUHU“ na Hollého ulici v smere z centra mesta na 

Klokočinu.  

 

Hlasovanie č. : 6 

Za:10 

Proti:0 

Zdržal sa:0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

2.5   Žiadosť o prejednanie parkovania na ulici Krčméryho a vydanie záväzného stanoviska. 

 

Uznesenie č. 21/2019 

VMČ č. 2 Staré Mesto p r e r o k o v a l žiadosť o prejednanie parkovania na ulici Krčméryho a vydanie 

záväzného stanoviska. 

VMČ č. 2 s ú h l a s í so zjednosmernením ulice v prípade, že väčšina obyvateľov ulice sa kladne vyjadrí a o d 

p o r ú č a OKČaŽP MsÚ NR vykonať prieskum návrhu.  

  

Hlasovanie č.: 7 

Za:10  

Proti:0 

Zdržal sa:0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

2.6   Zaslanie informácie súvisiacu s výrubom drevín o prebiehajúcom správnom konaní vo veci vydania 

súhlasu na výrub drevín. 
 

Uznesenie č. 22/2019 

VMČ č. 2 Staré Mesto p r e r o k o v a l informáciu súvisiacu s výrubom drevín o prebiehajúcom správnom 

konaní vo veci vydania súhlasu na výrub drevín. 

VMČ č. 2 Staré Mesto n e s ú h l a s í s výrubom drevín. 



Hlasovanie č. : 8 

Za: 10 

Proti:0 

Zdržal sa:0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

2.7  Opätovná realizácia verejného osvetlenia. 

 

Uznesenie č. 23/2019 

VMČ č. 2 Staré Mesto p r e r o k o v a l žiadosť o opätovnú realizáciu verejného osvetlenia. 

VMČ č. 2 Staré Mesto s ú h l a s í s realizáciou verejného osvetlenia medzi bytovými domami v zmysle 

podanej žiadosti.  
 

Hlasovanie č. : 9 

Za:10 

Proti:0 

Zdržal sa:0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

2.8 Žiadosť p. Miloša Tužáka na Kasalovej ulici. 

 

Uznesenie č. 24/2019 

VMČ č. 2 Staré Mesto p r e r o k o v a l o žiadosť p. Miloša Tužáka. 

VMČ č. 2 Staré Mesto p o v e r u j e podpredsedu p. Vanča na doriešenie prevedenia opravy miestnej 

komunikácie na stredisku Mestských služieb.   

 

Hlasovanie č. : 10 

Za:10 

Proti:0 

Zdržal sa:0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

2.9 Žiadosť o prerokovanie Harmonogramu jarného upratovania. 

 

Uznesenie č. 25/2019 

VMČ č. 2 Staré Mesto p r e r o k o v a l o žiadosť týkajúcu sa harmonogramu „Jarného upratovania“. 

VMČ č. 2 Staré Mesto o d p o r ú č a Odboru propagácie zverejniť na webových a printových médiách 

Harmonogram jarného upratovania.   
 

Hlasovanie č. : 11 

Za:10 

Proti:0 

Zdržal sa:0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

2.10 Odpoveď – Červený kríž 

 

Uznesenie č. 26/2019 

VMČ č. 2 Staré Mesto b e r i e na v e d o m i e odpoveď. 

VMČ č. 2 Staré Mesto ž i a d a o vyznačenie parkovacích miest na miestnej komunikácii na ulici pri 

Červenom kríži.   
 

 

 



Hlasovanie č. : 12 

Za:10 

Proti:0 

Zdržal sa:0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

2.11Odpoveď - priechod pre chodcov – nasvetlenie. 

 

Uznesenie č. 27/2019 

VMČ č. 2 Staré Mesto b e r i e na v e d o m i e odpoveď. 

VMČ č. 2 Staré Mesto n a v r h u j e aby OKČaŽP MsÚ NR zahrnul finančné prostriedky na realizáciu 

osvetlenia do rozpočtu. 
 

Hlasovanie č. : 13 

Za:10 

Proti:0 

Zdržal sa:0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

2.12 Odpoveď – Richter Peregríni. 

 

Uznesenie č. 28/2019 

VMČ č. 2 Staré Mesto b e r i e na v e d o m i e odpoveď. 

VMČ č. 2 Staré Mesto ž i a d a o zrušenie parkovania na ulici Richtera Peregríniho na chodníku.  

 

Hlasovanie č. : 14 

Za:10 

Proti:0 

Zdržal sa:0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

3 Rôzne 

3.1 VMČ č.2 Staré Mesto v súvislosti so žiadosťou p. Jána Kulicha vyššie uvedenou v časti žiadosti bod 

2.2 sa rozhodol o odporúčaní pre ÚHA MsÚ NR a Odbor majetku MsÚ NR. 

 

Uznesenie č. 29/2019 

VMČ č.2 Staré Mesto o d p o r ú č a ÚHA MsÚ NR a Odboru majetku MsÚ NR preskúmať individuálne 

garáže v centrálnej mestskej zóne a n a v r h u j e prešetriť prípustnosť využitia. 

 

Hlasovanie č. : 15 

Za: 10 

Proti:0 

Zdržal sa:0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

3.2 VMČ č.2 Staré Mesto v súvislosti s bodom 2.6 v časti žiadosti sa rozhodol o odporúčaní pre ÚHA MsÚ 

NR. 

 

Uznesenie č. 30/2019 

VMČ č.2 Staré Mesto ž i a d a ÚHA MsÚ NR o zasielanie všetkých plánovaných výrubov na vyjadrenie 

VMČ č. 2 Starému Mestu pred ich schválením.  

 

 

 

 



Hlasovanie č. : 16 

Za: 10 

Proti:0 

Zdržal sa:0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

3.3 VMČ č. 2 Staré Mesto žiada o preverenie informácii súvisiace so stavbou „OBYTNÝ SÚBOR 

PARKOVÉ NÁBREŽIE“. 

 

Uznesenie č. 31/2019 

VMČ č.2 Staré Mesto ž i a d a primátora Mesta Nitry o preverenie súladu aktuálnej projektovej 

dokumentácie pre stavebné povolenie k stavbe „OBYTNÝ SÚBOR PARKOVÉ NÁBREŽIE“ s pôvodným 

územným rozhodnutím, s vyjadrením ÚHA MsÚ NR č. 16415/2018 zo dňa 18.12.2018, so záväzným 

stanoviskom KPU NR č. KPUNR-2018/8020-Z/27648/KRM, OÚŽP s rozhodnutím č. A/2009/02605-010-

F1 zo dňa 28.10.2009. 

 

Hlasovanie č. : 17 

Za: 10 

Proti:0 

Zdržal sa:0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

3.4 VMČ č.2 Staré Mesto sa zaoberalo školou kniežaťa Pribinu. 

 

Uznesenie č. 32/2019 

VMČ č.2 Staré Mesto o d p o r ú č a investičnému odboru, aby vyhlásil verejné obstarávanie II. etapy 

rekonštrukcie na budove školy kniežaťa Pribinu najneskôr so začiatkom v júni.  

 

Hlasovanie č. : 18 

Za: 10 

Proti:0 

Zdržal sa:0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

3.5 VMČ č.2 Staré Mesto riešilo otázku otvorenia predajne potravín. 

 

Uznesenie č. 33/2019 

VMČ č.2 Staré Mesto ž i a d a ÚHA MsÚ NR, aby vyzval majiteľa TESCA na doručenie podkladov 

potrebných pre dočasné otvorenie predajne potravín na jeseň 2019. 

 

Hlasovanie č. : 19 

Za: 10 

Proti:0 

Zdržal sa:0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

3.6 VMČ č.2 Staré Mesto sa zaoberalo revitalizáciou stanice. 

 

Uznesenie č. 34/2019 

VMČ č.2 Staré Mesto žiada predložiť memorandum o dohode medzi železnicami SR a mestom Nitra 

k revitalizácii stanici.  

 

 

 

 



Hlasovanie č. : 20 

Za: 10 

Proti:0 

Zdržal sa:0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

V Nitre dňa: 25.02.2019 

 

Mgr. Diana Dojčanová, v. r.      Ing. Erik Král, v. r. 

Sekretár výboru:               predseda VMČ č. 2 

 

JUDr. Michaela Strapková, v. r. 

Sekretár výboru: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


